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Vragen van het lid Crijns (PVV) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht «Gevaarlijke Ozempic-handel vraagt om
aanpak én preventie» (ingezonden 2 oktober 2024).

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Gevaarlijke Ozempic-handel vraagt om aanpak
én preventie?1»?

Vraag 2
Hoe is het mogelijk dat medicijnen die normaal alleen met een doktersrecept
verkrijgbaar zijn, zo gemakkelijk online te verkrijgen zijn zonder doktersre-
cept?

Vraag 3
Deelt u de mening dat de online verkoop van medicijnen zoals Ozempic aan
banden moet worden gelegd? Zo ja, welke concrete stappen gaat u direct
ondernemen om ervoor te zorgen dat malafide online handelaren hard
worden aangepakt? Zo nee, waarom niet?

Vraag 4
Wat vindt u ervan dat de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ) tot nu toe
onvoldoende lijkt op te treden tegen de illegale verkoop van gevaarlijke
medicijnen zoals Ozempic?

Vraag 5
Heeft de IGJ voldoende middelen en mankracht om de groeiende illegale
handel in medicijnen effectief aan te pakken? Zo nee, wat gaat u doen om dit
te verbeteren?

1 Gevaarlijke Ozempic-handel vraagt om aanpak én preventie (fd.nl)
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